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Abstract (en)
[origin: JP2002063030A] PROBLEM TO BE SOLVED: To simplify programming by improving a digital microelectronic circuit of a kind recorded,
in the opening paragraph on functionality of a microcontroller. SOLUTION: In this microcontroller 100, a command decoder 15 makes access
to at least one memory 14. Thus, the command decoder is constituted, so as to decode at least one conditional command, and a result of the
conditional command is decided by the content of the memory 14. Thus, this microcontroller brings about the possibility of considerably reducing
programming labor, so that both system performance and code density can be markedly increased together with a small number of additional
hardware constituting elements.

Abstract (de)
In einem Mikrocontroller (100) hat der Befehlsdecodierer (15) Zugriff auf mindestens einen Speicher (14). Der Befehlsdecodierer kann dadurch
zur Decodierung mindestens eines bedingten Befehls eingerichtet werden, wobei das Ergebnis der Decodierung des bedingten Befehls vom Inhalt
des genannten Speichers (14) abhängt. Mit dem erfindungsgemäßen Mikrocontroller ist es somit möglich, den Programmieraufwand erheblich
zu verringern und damit sowohl die Systemleistung als auch die Codedichte mit geringem zusätzlichen Hardwareaufwand signifikant zu steigern.
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